
SCHŮZE EMAS EXRALIGY 8.4.2023 

 

 Přítomno 16 z 22 členů 

 Zapisovatelka Petra Skružná - odsouhlaseno 16 x Ano 

 Volební a mandátová komise – odsouhlaseno 16x Ano 

 Zuzka Trnková - Budíkovice 

Marek Vaněk - Čechtín  

 Nový člen sdružení  - Pasohlávky odsouhlaseno 16 x Ano 

nyní hlasuje 17 členů 

 Nový člen rady – Ota doskočil - odsouhlaseno 17x ano 

 Předseda  - Jiří Čech, odsouhlaseno 17 x Ano 

 Rada odhlasována ve složení : Čech, Baláž, Novák, Jeřábek, Skružná, 
Trnková, Doskočil - 17x Ano 

 Změna sídla sdružení Kavalcova 11a 79201 Bruntál - odsouhlaseno 17x 

Ano 

 Přehled hospodaření za rok 2022  
 FireTv  cena  8000 Kč : extraliga 4000Kč a pořadatel 4000Kč 

Potřeba Lepší připojení, na internet chce vysílat 4K, proto potřeba  
 20mbit/s 

 Přidat do pravidel a ke stanovám pořadatelů, pravidla pro komentátory  
o nezmiňovaní alkoholu a dostatečné zmiňování sponzorů 

 Omluvenka z nástupu platí i na ráno nebo odpoledne - odhlasováno 17 

ano 

 Podání protestu zkráceno na 10 minut - odhlasováno  17 ano  

 Diskuze o jednotných terčích  
 Odsouhlasen kalendář soutěží 17 ANO 

 Pivovar -  na 1 rok bude podpis smlouvy, 100tis sponzor finanční pro 
extraligu 

Pro pořadatele 4 sudy (30)  zdarma ,  odběr přes velkoobchody v  
 regionech, 6 kartonu po 24kusech , na vyhlášení ceny v pivu a poukázky 

 5000, výčepní zařízení a stánky zdarma 



10 výčepů na víkend, 20 setů, 6 altánů, kelímky k pivu zdarma  

4 plus 1  už v závozu (pokud vracím, měl bych vrátit i ty zdarma) 

 Webovky (odkaz s logama sponzorů, jednootný vzor vzhledu plakátu a 

pozvánky?), aktualizovat a zlepšit, sponzoři, smyčka do fireTv?? 

 Přebrat, bannery aby bylo srozumitelně co se má vyvěšovat 
 Sponzoři, Emas , Kozel 
 Sponzorství, jednotný člen, co řeší sponzory.. - Zuzka si to vezme na 

starost 

 

 

Do konce dubna toto vše dát do kupy.. - stránky, aktuality 

 

 

 

                                       

 

 

 


